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ZAPISNIK
4. seje Sveta staršev Osnovne šole Ferda 

Vesela Šentvid pri Stični 2023/24

Datum in ura 29. maj 2024 ob 17:30

Lokacija učilnica 110

Prisotnost

Predstavniki
oddelkov: Tanja Adrinek, Nejc Rus (namestnik Anje Masle), Jasna Baloh, Mojca Pettauer 

Žižek, Nika Lavš (namestnica Anice Janežič), Urška Maučec, Helena Mandelj, 
Primož Uhan, Robert Koritnik, Jasmine Hamzić, Kristina Krajnčič, Anže Hobič, 
Barbara Slapnik, Darja Čelik, Valentina Stefanova Kralj, Andreja Štepec, Albin 
Verbič, Vanja Pečan, Polona Kemperle

Opravičeni: Anja Masle, Anica Janežič

Neopravičeni: Alma Ibričić, Ivanka Potokar

Ostali prisotni: Angelca Mohorič, ravnateljica,
Marcel-Talt Lah, pomočnik ravnateljice

Po pregledu navzočnosti je bilo ugotovljeno, da je na seji prisotnih 19 članov oz. njihovih 
namestnikov, s čimer je bila zagotovljena sklepčnost dela sveta staršev.



Dnevni red

1. Poročanje predstavnikov oddelkov in staršev v organih šole
2. Potrjevanje učnih gradiv za šolsko leto 2024/25
3. Delovna skupina Nevarne šolske poti
4. Izbira predstavnika sveta staršev za seznanitev staršev prvošolcev
5. Razno

G. predsednik Robert Koritnik je navzoče seznanil z dnevnim redom, ki so ga člani prejeli po 
elektronski pošti ter jih vprašal o predlogih morebitnih sprememb.

SKLEP: Člani sveta staršev so se s predlaganim dnevnim redom strinjali in ga z dvigom 
rok soglasno potrdili.

Poročanje predstavnikov oddelkov
in staršev v organih šole

- Svet zavoda

G. Albin Verbič je izpostavil predvsem obravnavanje izpostavljene problematike na sejah 
glede sprememb Pravil šolskega reda. Pobuda s strani predstavnikov staršev je namreč, da 
bi se prilagodilo vsebino dokumenta Pravil šolskega reda in sicer z namenom večje 
transparentnosti zapisnikov, ki jih ob določenih dogodkih vodi šola, ter sprememb v zvezi z 
obveščanja staršev.

V letošnjem šolskem letu sej sveta zavoda ne bo več.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je odgovorila, da je bila ta tema predstavljena in 
obravnavana v okviru učiteljskega zbora na pedagoški seji. Prebrala je zapisnik te 
pedagoške seje in sicer del, ki se je nanašal na to problematiko. Ker učiteljski zbor 
meni, da del tega, kar zahtevajo spremembe, šola že izvaja, so posledično zavrnili 
vsakršne spremembe in dopolnitve omenjenih šolskih dokumentov.

G. Verbič je repliciral, da je vseeno predvideval, da se bodo te stvari v okviru sveta zavoda 
zaključile še v tem šolskem letu. Smatra, da se to problematiko namenoma prenaša v 
naslednje šolsko leto, ko bo sestava članov sveta zavoda spremenjena.

Članica sveta zavoda ga. Pečan je prav tako predstavila svoje stališče na to problematiko in 
poudarila, da o dokončnih spremembah v vsakem primeru odloča učiteljski zbor in ne svet 
zavoda. Slednji lahko le predlaga spremembe, učiteljski zbor pa je o tem odločil, kot je jasno 
iz zapisnika.

Ga. ravnateljica je še navedla v katerih primerih se šola odloči za pisanje zapisnika in 
sicer se vodijo zapisniki za roditeljske sestanke, vzgojne ukrepe, kršenje šolskih 
pravil, individualne programe pri učencih ter evalvacije. Pri dotičnem dogodku, ki je 
bil do neke mere vzrok za predlog sprememb, se je šola odločila, da zapisnika ne piše, 
lahko pa so ga napisali starši.

G. Koritnik je pri tem podal tudi svoje mnenje. Kadar zapisnik zadeva poleg šole tudi tretjo 
osebo (npr. pri vzgojnih ukrepih), je edino smotrno, da se z vsebino zapisnika strinjata obe 
strani in to potrdita s podpisom na zapisniku. Šola se v določenih primerih namreč sklicuje 
na vsebino teh zapisnikov, ki pa so brez potrditve vsebine druge strani nemerodajni, saj je 
vsebina lahko (nenamerno?) zapisna površno ali na način, ki je bolj naklonjen šolskim 
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stališčem, določena dejstva, pomembna za drugo stran, pa iz vsebine lahko izpadejo. Po 
mnenju predsednika se zapisniki tudi izven šolskega okolja vedno potrjujejo s strani vseh 
udeleženih, saj so edino na takšen način merodajni do te mere, da se nanje lahko kasneje 
tudi sklicujemo.

Šola tega ni proti-argumentirala.

- Upravni odbor šolskega sklada

Ga. Adrinek je poročala, je z volitvami izvoljena nova predsednica Upravnega odbora 
šolskega sklada ga. Vida Tomažič. Do seje sveta staršev so obravnavali tudi nekaj vlog.

Ga. Verbiča je zanimalo koliko je bilo na konstitutivni seji prisotnih članov in zakaj je na 
njihove seje vabljena tudi ravnateljica, saj ni članica odbora in zato na nek način s svojo 
prisotnostjo in delovanjem predstavlja petega člana šolske strani.

ODGOVOR: Ga ravnateljica je odgovorila, da je prisotna predvsem zaradi tega, ker je 
na seje povabljena.

Ga. Adrinek in tudi ga. Maučec sta navedli, da drugega vzroka, kot da je vabljena zaradi 
navade, ne poznata. Ga. Maučec, ki je članica upravnega odbora dlje časa, je povedala, da je 
tako vedno bilo in da glede na njeno poznavanje Pravilnika o delovanju šolskega sklada, 
njena prisotnost res ni obvezna.

Seje sklicuje predsednik upravnega odbora šolskega sklada na enak način, kot je to v vseh 
ostalih šolskih organih. V sklicu seje se običajno navaja vabljene na sejo.

- 1.T, 2.T

G. Pečan je navedla sledeče stvari:

- Starši si želijo, da bi bila v šoli šola v čim večji meri ničelna toleranca do nasilja, da bo 
šolsko okolje varno in da bodo učenci lahko brez strahu prihajali v šolo. Starši predlagajo, 
da šola razmisli o stalni prisotnosti strokovnega kadra tudi v podružnični šoli.

- Glede telovadnice starše zanima, če je bila šola v stiku z občino, saj starši niso dobili 
nobenega obvestila. Starši namreč želijo, da se v ta namen določi primeren prostor in naj 
se na to ne pozabi.

- Glede izbora interesnih dejavnosti imajo starši konkreten predlog za plesno šolo, zato jih 
zanima kam naj se obrnejo, da se to lahko izvaja v šoli. Prav si starši želijo, da jim šola 
navede kvote na podlagi katerih bi lahko otroci hodili na interesne dejavnosti na matično 
šolo. Poleg tega jih zanima tudi informacija, če bi kateri od sedanjih sedanjih izvajalcev 
bil pripravljen izvajati dejavnost tudi v POŠ? Kako je s šahom?
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ODGOVOR: G. ravnateljica je povedala, da se razpis za uporabo šolskih prostorov 
objavi konec junija, ko se lahko interesenti prijavijo. Če šolske prostore uporabljajo 
učenci, je uporaba prostora za zunanje izvajalce brezplačna. Interesna dejavnost na 
POŠ je odvisna tudi od razpoložljivosti ostalih prevozov. Pri interesnih dejavnostih 
zunanjih izvajalcih je običajno vedno manjše število učencev udeležencev, ker je 
takšna dejavnost posebej plačljiva s strani staršev.

Na matični šoli je bila interesna dejavnost šaha v ponudbi, vendar so jo ob polletju 
prekinili. V naslednjem šolskem letu bo spet lahko na voljo, šola bo tudi premislila o 
ponudbi te dejavnosti na podružnični šoli.

Prisotnost svetovalne delavke je vezana na zakon in v zvezi s tem na število otrok. Ker 
bo v naslednjem letu na podružnični šoli še večje število otrok, bo delež svetovalne 
delavke na POŠ višji.

- 3.T

Ga. Kemperle je poročala, da so starši zadovoljni ter da delo poteka nemoteno. Zelo bodo 
veseli, če učiteljica ostane tudi v prihodnjem šolskem letu. Glede neobveznega izbirnega 
predmeta se je izkazalo, da izbire pravzaprav ni, saj je bila ponujena zgolj ena možnost. Kar 
nekaj otrok se zato ni odločilo za izbirni predmet.

Starše zato zanima, koliko mora biti otrok, da se izbirni predmet izvaja in predlagajo, da bi 
šola naredila poizvedba s starši vnaprej (ker je šola majhna). Na podlagi takšne poizvedbe bi 
se potem lahko ponudilo vsaj dva predmeta. Prav tako se pridružujejo pobudi staršev 1. in 2. 
razreda POŠ, da šola navede kvote, saj bi se tako starši potem lažje odločili na način, da se 
bodo dejavnosti tudi ozvajale.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da je imela tudi šola težavo. Normativ je 
neobvezni izbirni predmet za POŠ (če je le en oddelek) je minimalno 8 učencev. Po 
zadnjem pregledu je izbirni predmet izbralo le 5 učencev, kar pa glede na normativ 
ne zadošča. Ker je tudi primanjkljaj kadra za NEM in za LUM sta že zasedeni. Zato je 
bila možnost šport in pa računalništvo. Ker je dodatna ura športa že izvajana so zato 
ponudili zgolj računalništvo. Ker pa je bilo prijav premalo, se tudi to ni izvajalo.

- 1.a

Brez pripomb.

- 1.b

Brez pripomb vendar pozitivno presenečenje, ker ni bilo v tem šolskem letu nobenih 
bistvenih težav.

- 2.a

Brez pripomb.

- 2.b

Brez pripomb, stvari rešujejo sproti v okviru oddelka.

- 3.a

Brez pripomb

- 3.b (predstavnice ni bilo na seji)
- 4.a
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Ga. Maučec je še enkrat izpostavila problematiko šolskih prevozov iz vasi Trnovica in 
sprašuje šolo, če se je v tej smeri karkoli spremenilo..

ODGOVOR: Šola je dotičnim staršem že odgovorila glede stanja. Šola je občini 
posredovala predlog spremembe. Četudi je bila obrazložitev v zvezi s številom otrok 
(5 učencev) ter oddaljenostjo, je občina odgovorila, da so od teh 5 učencev 3-je 
prvošolci, ki samostojno še ne smejo na kombi. Zgolj za dva učenca pa sprememba ni 
smotrna. Predlagani sta bili dve rešitvi in sicer, da bi avtobus nekoliko podaljšal 
progo, saj se pelje skozi Hrastov dol, vendar je težava, ker avtobus v Trnovici ne more 
obračati. Drugi predlog je bil za dodatni kombi, ki pa je bil zaradi zgolj dveh učencev 
zavrnjen. Takšen je odgovor občine na podlagi katerega lahko sklepamo, da bo prevoz 
omogočen najkasneje, ko bodo prvošolci pričeli obiskovati 3. razred.
Negled na obrazložitev, da je bila v tem okolišu zaznana prisotnost medveda, občina 
svojega mnenja ni spremenila.

Ga. Maučec je še navedla, da so otroci medsebojno zelo povezani in radi hodijo v šolo, kar je 
še posebej dobrodošlo in je zato prav, da se pohvali tako otroke kot tudi učitelje.

- 4.b

Ga. Mandelj je poročala, da je prejela več pohval razredne učiteljice.

Ga. ravnateljica je ob tem še navedla, da bodo v naslednjem šolskem letu na tej stopnji 
opravili normalizacijo, saj se obema oddelkoma pridružita še dva učenca. S tem se bo 
skupno število učencev povečalo do te mere, da bodo morali sestaviti 3 oddelke.

G. Lah je pri tem obrazložil, da bo šola po končani plavalni šoli opravila razgovore z 
učenci v obliki ankete. Navedel je tudi dejstvo, da se pri tem ne da ugoditi vsem 
željam niti učencev niti staršev. Vsekakor pa se šola potrudi, da je združevanje 
smotrno tako lokacijsko-sosedsko, kot tudi glede na prijateljske odnose med učenci.

Go. Mandelj je zanimalo, če bi šola razporeditev normalizacije lahko sporočila prej?

G. Lah je tehtno argumentiral, da bi bilo v takšnem primeru zagotovo preveč pritožb 
oz. predlogov sprememb, na podlagi katerih ustrezna normalizacija nikakor ne bi 
bila mogoča.

- 5.a

Brez posebnosti.

- 5.b

Brez posebnosti

- 5.c

Ga. Jasmina Hamzič je navedla, da včasih učiteljica zamudi pričetek pouka, ker naj bi imela 
sestanek. Starše zanima, zakaj se urnika teh sestankov ne določi v takšno uro, da zamujanja 
ne bi bilo? Ob ponedeljkih zjutraj ima ta oddelek na urniku uro telesne vzgoje.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da ob ponedeljkih poteka jutranji sestanek. 
Bo pa šola razmislila o prilagoditvi termina. V vsakem primeru pa ima učiteljica tudi 
možnost, da sestanek zaradi obveznosti predčasno zapusti.

Go. Hamzič je zanimalo, če o inšpekcijskem pregledu obstaja zapisnik in če bi ga lahko videli 
tudi starši?
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ODGOVOR: Ga. ravnateljica je odgovorila, da zapisnik seveda obstaja in sicer v obsegu 
17 strani. Zainteresirani si ga lahko ogledajo in preberejo. Šola je starše o inšpekciji 
obvestila. Inšpekcija se je osredotočila predvsem na matematiko. Nepravilnosti so 
bile najdene in se je skladno s tem tudi ukrepalo.

Ga. Hamzič je navedla, da imajo starši občutek, da bi šola lahko storila več v smeri 
preprečevanja medvrstniškega nasilja. Občutek je, da v nekaterih primerih in še posebej pri 
ponavljajočih incidentih istih učencev, šolski kader občasno pogleda stran. Eden od staršev 
je svetovalni delavki zato tudi predlagal, da se šola pridruži določenemu programu v zvezi s 
tem.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica: Kadar šola zaznava nasilje, ukrepa takoj. Včasih pa se 
kakšna stvar zgodi tudi mimo njih, saj učitelji niso ves čas prisotni. Tudi šola zaznava 
nepravilnost med odmori. Kadar za to vedo, se kader vedno pogovori z udeleženci. 
Kadar pa ne vedo, se povežejo s starši. Prav tako se z otroki pogovori svetovalna 
delavka. Bistvo je, da šola težave sprotno rešuje in jih ne pometa pod preprogo. 
Trenutno imajo težave z nikotinskimi izdelki (tobak in fuge).

Ga. Hamzič: Glede interesnih dejavnosti starši ne vemo, kaj je sploh na voljo. Zato starši 
sprašujejo, če bi bilo mogoče dobiti seznam vseh dejavnosti zunanjih izvajalcev, kar učenci 
lahko obiskujejo? Ko otroci pričnejo samostojno hoditi v šolo, postanemo starši manj 
obveščeni. Zato bi bil takšen seznam zelo dobrodošel.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da se seznam izvajalcev zbira v mesecu 
septembru. Prijave na te dejavnosti opravijo starši sami. Šola je pri tem vključena le v 
tej meri, da ponudi na voljo svoje prostore zunanjim izvajalcem. Načeloma pa bi šola 
lahko tudi pripravila takšen seznam, kaj se bo v šolskem letu izvajalo oz. ponujalo.

Go. Hamzič je nadalje zanimalo ali šola izvaja le obvezne ali tudi druge šole v naravi (ŠVN)?

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da se ena ŠVN izvaja kot obvezna, vse ostale 
pa so nadstandard (npr. plavalna šola) in so vse neobvezne. Šola se namenoma ne 
odloči, da bi se ŠVN izvajala vsako leto v vseh oddelkih, saj bi bilo to tudi za starše 
finančno preveč obremenjujoče, saj imajo družine tudi po več šoloobveznih otrok.

Na konec je ga. Hamzič še povedala, da se je oddelek kljub začetnim težavam uspešno ujel, 
zato starši izrekajo pohvalo učiteljici Vidi. Normalizacija je bila za učence nekakšen šok, ki 
pa je tudi po zaslugi učiteljice izzvenel bolj kot bi pričakovali.

- 6.a

Brez posebnosti

- 6.b

Brez posebnosti

- 7.a

Ga. Slapnik je povedala, da so imeli znotraj oddelka nekaj težav, ki pa so jih na tem nivoju 
tudi reševali. Je pa starše zmotilo (ne)obveščanje šole ob zamenjavi učiteljice za matematiko. 
Na drugih šolah starše o tako pomembnih spremembah neposredno obvestijo.
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ODGOVOR: Ga ravnateljica je navedla, da so bili otroci o spremembi obveščeni na prvi 
naslednji uri. Prav tako je šola uredila ustrezno kadrovsko zamenjavo za vse razrede. 
Kar se tiče obveščanja, šola zaupa učencem, da bodo sami prenesli informacije 
staršem. Šoli je primarno bolj pomembno, da se uredi zamenjavo, kot pa da se 
obvešča starše.

Pri tem je tudi predsednik sveta staršev povedal, da je po že uspešno urejenih 
nadomeščanjih prosil šolo, da o spremembi obvesti vse dotične starše, saj je to v dobro šole. 
Izven šole so namreč začele krožiti različne govorice, katere bi šola lahko na enostaven 
način preprečila z neposredno komunikacijo. Kljub prošnji pa se je šola odločila, da staršev o 
tem ne obvesti. Z namenom pomiritve govoric je zato predsednik sveta staršev sporočilo 
ravnateljice o podrobnostih nadomeščanj posredoval naprej članom sveta staršev, da ga 
posredujejo staršem svojih oddelkov.

- 7.b

Ga. Čelik je pohvalila razredničarko in spremljevalko. Zanimalo jo je tudi, kaj se je zgodilo s 
prevozom Artiža vas/Glogovica/ Velike Pece na dan seje (29. maja). Menda je otroke pobiral 
voznik s privatnim kombijem.

ODGOVOR: G. Lah je povedal, da se občasno zgodi, da kakšnega prevoza ni. V 
letošnjem šolskem letu je bil glede prevozov večji kaos kot običajno. Šola takšne 
občasne težave rešuje s kombiniranjem. V vsakem primeru pa je potrebno vse težave 
v zvezi s šolskimi prevozi sporočiti šoli, saj sicer o tem ne vedo in je posledično težavo 
nemogoče rešiti.

Go. Čelik je še zanimalo kako je s sredstvi zbranega papirja devetih razredov?.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da gre del sredstev zbranih z zbiralno akcijo 
še vedno za 9. razred. Termini za zbiralne akcije pa bodo še objavljeni.

- 8.a

Ga. Stefanova Kralj je prenesla pohvale za izvedeni muzikal.

Prav tako je povedala, da je bil občutno večji odziv staršev na zapisnik pretekle seje in sicer 
predvsem na točko, kjer se je govorilo kriterijih ocenjevanja znanja. Starši so bili ogorčeni, 
ker je šola popolnoma zavrnila obravnavo te problematike, saj so kriteriji za ocene 
popolnoma v domeni posameznih aktivov in starši pa so šolo prosili predvsem, da te 
kriterije ponovno pretehta. Starši si zato želijo, da se kriterije res preveri in se jih morda 
približa neki sredini z ostalimi šolami in da nismo na takšni višini, kot je to sedaj.

Ga. Stefanova Kralj je tudi prenesla poziv oz. pobudo vodstvu šole k bolj aktivnemu pristopu 
odziva na težave. Nekatere težave se brezuspešno vlečejo že 8 let. Tako starši kot učenci so 
to tudi opozarjali, vendar se težave niso rešile. Nasilje namreč ni zgolj fizično ampak tudi 
verbalno in psihično. S tem se soočamo bolj kot ne ves čas. Včasih je tega več včasih manj. 
Marsikaj se je delalo na tem in se je reševalo težave. Se pa opazi resignacija ob ponavljajočih 
težavah, posledično se toleranca do prestopkov zviša in se težavnim učencem neprimerno 
vedenje tolerira v preveliki meri. Še posebej je to bolj opazno proti koncu leta, ko je več 
ocenjevanj in zaključevanje ocen in je nivo stresa zato višji.

Starši želijo, da se šibkejše otroke zaščiti v večji meri. Zgolj ob eskalaciji ne zadostuje, saj se 
takšno vedenje prične že dosti pred tem. Starši želijo, da se vključi več virov pomoči. 
Pogrešajo dodatne akcije šole. Bolj kot sankcioniranje je pomembno ozaveščanje in učenje 
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ter vzgoja. Šola je kljub vsemu vzgojno-izobraževalni zavod. Starši zato apelirajo, da se 
stanje na tem področju izboljša. Da se stori več, kot se je do sedaj in na več načinov in 
nivojev.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da pri konkretni situaciji učitelj ni zaznal 
nasilja, čeprav se je zgodilo med učno uro. Kar se tiče nereda in glasnosti, se tega 
vsekakor ne tolerira. Z 8. in 9. razredi ima strokovna sodelavka zelo veliko dela. 
Nekoliko manj pa s 7. razredi. Delavnice v tem šolskem letu na to temo so bile 
zasedene. Katerih v tem šolskem letu nismo uspeli dobiti in izvesti, se bodo v 
naslednjem. Šola se je o tem pogovarjala tudi na pedagoški seji. On inšpekcijskem 
pregledu so inšpektorji pregledali tudi te kriterije, vendar niso zaznali nobenih 
pomanjkljivosti, niti niso predlagali nobenih sprememb.

ODGOVOR: Ga ravnateljica je glede kriterijev še enkrat odgovorila, da so aktivi pri 
določanju avtonomni. Prav tako so učenci naše šole v nadaljevanju šolanja uspešni. 
Zato se kriterijev zgolj zaradi točke na seji ne bo prilagajalo.

- 8.b

Ga. Štepec se je navezala z vprašanjem na prošnjo za šolski sklad. Zanimalo jo je ali 9. 
razredom pripada avtobus na končni izlet, ostalo pa odvisno od donacij ali je vsako leto 
določen znesek za valeto?

ODGOVOR: Ga ravnateljica je navedla, da je vsako šolsko leto za potrebe valete 
namenjenih 2.000€, vendar pa se iz tega zneska fotografiranje ne krije. Ta znesek je 
namenjen prevozu na končni izlet in pa organizaciji valete. V preteklem letu so bile za 
valeto namenske donacije (podjetje Akrapovič), katerih pa leto ni bilo oz. ne v takšni 
višini, da bi se fotografiranje lahko iz njih financiralo.

Go. Štepec je še zanimalo, če se že ve, kdo bo v naslednjem šolskem letu poučeval predmet 
fizike?

ODGOVOR: G. Lah je povedal, da bo do 15. septembra tako kot do sedaj, potem pa se s 
porodniškega dopusta vrne učiteljica Madeja.

Go. Štepec je zanimalo kako je z odbojko? Nekatere punce so hodile na odbojko, vendar 
včasih ni bilo učiteljice. Zanimal jo je tudi trenutni urnik za odbojko?

ODGOVOR: G. Lah je odgovoril, da je bil vedno en učitelj. Punce so želele izredne 
treninge zaradi tekme. Zato se se dobile večkrat tudi izven rednih ur za odbojko, 
posledično na the izrednih treningih zato včasih res ni bilo učiteljev. G. Lahk na seji ni 
uspel najti urnika za odbojko, go. ravnateljica pa je zagotovila, da na urah odbojke, ki 
so po urniku, dekleta zagotovo niso sama.

Go. Štepec je zanimalo glede rekvizitov za rekreativno odmor, če jih res ni mogoče dobiti?

ODGOVOR: G. Lah je povedal, da so rekviziti na hodniku. Učenci se morajo ob 
prevzemu vpisati na seznam in po koncu odmora rekvizit vrniti. Ker pa se učenci med 
seboj ne želijo povezovati, bi posledično potrebovali več žog, kot pa jih je na voljo v ta 
namen.

Ga. Štepec je ponovno apelirala na vodstvo šolo, da bi se pouk zgodovine naredil bolj 
prijazen za otroke. Bolj interaktiven z izkustvenimi urami in ne s suhopanim faktografskim 
podajanjem snovi. Prav tako je nesmiselno hkratno pisanje zapiskov ob razlaganju snovi. 
Učbenik za zgodovino je namreč informativno preobsežen.
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ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da imajo učenci možnost zapisovati, kar 
razlaga učitelj ali pa se učijo po prosojnicah.

Ga. Štepec je izrazila pohvale šoli in še posebej učiteljicam, ki so požrtvovalno pristopile k 
pripravi in izvedbi muzikala, ki je bil zelo odmeven in splošno pohvaljen.

Ga. ravnateljica je povedala, da je bila na dan seje v popoldanskih urah že 6. 
ponovitev muzikala ter da bo vsaj še ena ponovitev namenjena krajanom in občanom. 
Kadar gre za javno prireditev izven šolskega prostora, je postopek izvedbe drugačen, 
saj se s tem smatra za javno prireditev. Otroci, ki so pri muzikalu sodelovali, bodo 
nagrajeni z izletom.

- 9.a (predstavnice ni bilo na seji)
- 9.b

G. Verbič je izpostavil problematiko zamenjave razredničarke (učiteljica za matematiko) ter 
navedel, da so ob zamenjavi želeli imeti izredni roditeljski sestanek, da bi se tako starši kot 
tudi učiteljica med seboj spoznali in uskladili morebitne odprte stvari. Po šolskem zapisniku 
je namreč vse dogovorjeno, razred (ter starši) pa ne glede valete ne vedo kako je s 
fotografiranjem in še ostalimi podrobnostmi. Posledično se starši sedaj o tem dogovarjajo s 
šolo. G. Verbiča je v imenu staršev zato zanimalo kako je z donacijami za valeto v tem 
šolskem letu?

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da je bilo v tem šolskem letu v ta namen 200€ 
donacij, kar je občutno manj kot preteklo leto.

G. Verbič je nadaljeval, da je bilo lani 1.500€ namenjenih za Gardaland in 900€ za 
fotografiranje. Za Gardaland je bilo letos že odobreno. Zanimalo pa ga je, kako je s 
fotografiranjem? Ali bi lahko iz šolskega sklada porabili v ta namen 1.000€? Ali za to 
potrebujejo oddati vlogo šolskemu skladu?

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da šola pripravi vljudnostne dopise za 
donacije za valeto katere starši odnesejo v službe. Podjetja lahko prispevajo denar ali 
prehrambene izdelke. Donacije so zato od generacije do generacije različne. Šola 
načeloma vsako šolsko leto nameni 2.000€. Podjetje Akrapovič je do letošnjega leta 
darežljivo doniralo, letos pa donacije z njihove strani ni bilo. Na podlagi donacijskih 
dopisov je bilo zbranih le 200€. Že v preteklih letih je bilo za Gardaland dogovorjeno, 
da prevoz krije šola. Če se z donacijami prejme prehranske izdelke, šola z njimi 
pokrije ekvivalenten strošek drugje in se na takšen način tudi takšne donacije 
ovrednotijo. Prevoz bo zato krit iz sklada, prav tako bo s prehrano, starši pa so 
naprošeni za sladice ter sadje. Glede fotografiranja se je šola obrnila na starše, da 
poiščejo fotografa in glede na lastne želje izberejo storitev.

G. Verbič je zato še enkrat navedel, da se dogovarjajo za fotografsko storitev v skupni 
vrednosti okrog 1.000€, katere bi zaprosili iz šolskega sklada. Prosil je tudi šolo, če poskrbi 
za sladice in znesek porazdeli na položnico vsem staršem.

SKLEP: Svet staršev je z dvigom rok večinsko potrdil (16×ZA, 2×PROTI, 1×VZDRŽAN), 
da predstavniki 9. razredov pripravijo vlogo, katero svet staršev v njihovem imenu 
odda v obravnavo upravnemu odboru šolskega sklada.

Razplet: Predsednica Upravnega odbora šolskega sklada ga. Vida Bregar Tomažič je po oddaji 
vloge sporočila: “Razredničarki 9. razreda sta me obvestili, da bo tudi osnovne 
stroške fotografiranja na učenca - valeta, šola pokrila iz donacij in z že odobrenega 
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zneska s strani šolskega sklada, zato ni potrebe, da šolski sklad dodatno odobri 
sredstva v ta namen.”

Potrjevanje učnih gradiv
za šolsko leto 2024/25

Skupaj z vabilom na sejo so člani sveta staršev prejeli tudi seznam učnih gradiv, katerega je 
predhodno v pregled in potrditev posredovala šola.

Uvodna obrazložitev go. ravnateljice:. Vrednost točke se je s strani MIZŠ dvignila, vendar so se 
skladno s tem podražili tudi učbeniški kompleti. Prvo triletje je tko vedno krito s strani 
ministrstva za vse učence. Učenci bodo učbenike prejeli iz učbeniškega sklada brezplačno. 
Zavijanje učbenikov bo kot običajno izvedla šola. Za učbeniški sklad je namenjenih 14.787€. Od 
tega bo 12.556€ porabljenih za prvo triletje ostalo pa za zamenjavo dotrajanih učbenikov. Enako 
kot v preteklih letih se je šola za 4. in 5. razred dogovorila za nižjo ceno za gradiva za tehnični 
pouk. Ceno 16,91€ krijejo starši jeseni preko položnice.

Go Stefanova Kralj je vprašala glede učbenika oz. gradiv za fiziko za 9. razred, ker na seznamu ni 
ničesar? Če ima učiteljica pripravljena gradiva, potem je ok, sicer pa ni jasno.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je odgovorila, da bo preverila kako je glede tega. Kolikor pa se 
spomni, bodo imeli učenci t.i. učbenik za na klop.

Go. Hamzič je zanimalo, če so v šolski knjižnici dostopni vsi učbeniki za vsak razred, da si jih je 
mogoče izposoditi?

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da je načeloma vsak učbenik tudi v knjižnici, da 
pa je pravi naslov knjižničarka, ki razpolaga s temi informacijami.

Go. Hamzič je nadalje še vprašala ali se na svetu staršev odloča tudi o izboru učbenikov?

ODGOVOR: G. Lah je odgovoril, da se aktivi za učbenike odločajo na podlagi cenovne in 
vsebinske primernosti.

G. predsednik sveta staršev je k temu še dodal, da svet staršev zgolj potrjuje izbiro učnih gradiv 
ne pa tudi ustrezne strokovnosti, saj svet staršev v tem pogledu ni kompetenten, zato zaupa 
šolskemu kadru, da izbere ustrezne učbenike ter učna gradiva, starši pa s potrditvijo strinjanje s 
ceno, ki jo je potrebno za to plačati.

G. Uhan je zanimalo glede učbenika za fiziko za 8. razred. Učbenik je letos na seznamu.

ODGOVOR: Ga. ravnateljica je povedala, da gre v tem primeru za učbenik za na klop. To 
pomeni, da so takšna gradiva šolska last, posledično jih učenci ne nosijo domov. Zato tudi 
takšno poimenovanje.

SKLEP: Svet staršev je z dvigom rok večinsko potrdil (17×ZA, 1×PROTI, 1×VZDRŽAN) 
seznam učnih gradiv za šolsko leto 2024/25.

Delovna skupina Nevarne šolske poti

Svet staršev je na svoji drugi seji v tem šolskem letu sklenil, da zaradi pogoste obravnave šolskih 
poti na sejah ustanovi delovno skupino, ki bo to problematiko ustrezno podatkovno zbrala in 
pripravila dopis oz. pobudo za občino in občinski odbor Sveta za varnost in preventivo v 
cestnem prometu (v nadaljevanju SVPCP).
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Podrobnosti ustanovitve in delovanja delovnih skupin je opredeljen v poslovniku sveta staršev 
in sicer:

25. člen
(delovne skupine)

Svet staršev lahko za preučitev posameznih področij dela ali za pripravo 
posameznih predlogov sklepov Sveta staršev imenuje eno ali več delovnih 
skupin, ki o svojem delu poročajo Svetu staršev.

Delovno skupino sestavljajo najmanj 3 osebe, od katerih je vsaj 1 tudi član 
sveta staršev. V delovno skupino so lahko poleg članov Sveta staršev 
imenovani tudi strokovni delavci šole, učenci in zunanji sodelavci oziroma 
strokovnjaki določenega področja.

Ob ustanovitvi delovne skupine svet staršev jasno opredeli njene naloge in 
pri dokončnih nalogah okvirni rok za izvedbo in oddajo poročila.

Delovna skupina po predvidenem roku pripravi poročilo, ki ga Svet staršev 
obravnava na naslednji seji. Po obravnavi poročila Svet staršev delovno 
skupino ali razpusti ali pa ji podaljša mandat in opredeli nove naloge in 
roke izvedbe.

Med sejama so člani sveta staršev staršem svojih oddelkov posredovali dopis v katerem vabijo 
starše k sodelovanju v tej skupini. Na vabilo so se odzvali predvsem starši, katerih otroci hodijo 
po nevarnih poteh, nekateri med njimi so izrazili tudi angažiranost dela v skupini in ne zgolj 
posredovanja informacij.

Po kratki kratki presoji se je ga. Tanja Adrinek strinjala, da se vključi v delovno skupino, kot to 
naroča poslovnik, vendar delovni skupini ne bi rada predsedovala. O slednjem bodo odločali 
člani v delovni skupini.

SKLEP: Skladno s 2. odstavkom 25. člena poslovnika sveta staršev je svet staršev soglasno 
potrdil, da v delovno skupino vključi članico sveta staršev Tanjo Adrinek. Ob tem se določi 
naslednje -

Naloge delovne skupine:

- komunikacija s starši, ki so se odzvali na vabilo (prvi dopis bo opravil predsednik 
sveta staršev)

- zbir vseh odsekov cest, ki predstavljajo tveganje za učence v našem šolskem okolišu 
tako matične kot tudi podružnične šole:

- vsak odsek jasno označen s pomočjo spletnih zemljevidov (Google maps)
- če je mogoče tudi fotografija (ali Streetmap zajem) na podlagi katerega je 

nevarnost odseka še bolj izrazita in jasna
- priprava dopisa, katerega bo nato pregledal svet staršev na prvi naslednji seji

Izbira predstavnika sveta staršev za 
seznanitev staršev prvošolcev

G. predsednik je obrazložil pomen predstavnika sveta staršev za predstavitev sveta staršev vsem 
staršem prvošolcev in pozval ostale člane, da se morda tokrat prostovoljno javi kdo drug, ki bo 
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opravil to nalogo. Ker se nihče ni želel javiti in ker je po mnenju ostalih g. predsednik to nalogo 
dobro opravil tudi pretekla leta, naj jo opravi še tokrat.

SKLEP: Svet staršev je soglasno z dvigom rok potrdil, da se za predstavnika sveta staršev 
za seznanitev staršev prvošolcev izbere g. Roberta Koritnika.

Razno

- Go. Niko Lavš (namestnica Anice Janežič) je zanimalo, če se je kdaj govorilo o izvajanju 
glasbenega pouka glasbene šole Grosuplje na naši šoli?

ODGOVOR: G. Lah je povedal, da se je o tem že večkrat govorilo. OŠ Zagradec na 
primer to možnost ima. Ta določitev Glasbene šole Grosuplje je vezano tudi na njihove 
učitelje ter število zainteresiranih učencev. Prav tako so v zvezi s tem kontaktirali 
Glasbeno šolo Grosuplje vendar zaenkrat tega interesa nimajo. Kolikor pa je znano, 
bodo zgradili novo Glasbeno šolo Grosuplje, s čimer bo ta interes verjetno še manjši.

ODGOVOR: Za zadnje triletje bo po novem tudi izbirni predmet Ansambelska igra.

- Go. Baloh je zanimalo, če držijo govorice, da se bo v naslednjem šolskem letu zamaknil 
začetek pouka na kasnejši čas?

ODGOVOR: Go. ravnateljica je odgovorila, da se spreminja zakon o OŠ. Podaljšanega 
bivanja in jutranjega varstva ne bo več. Namesto tega bo uveden RAP (razširjeni 
program) v okviru katerega se bodo organizirale podobne dejavnosti. Vanj bodo 
vključeni tudi dopolnilno in dodatni pouk, gibanje, kultura in kraj, Učenje učenje. 
Zaradi tega se lahko zgodi, da se bo pouk začenjal kasneje, saj bo lahko predura 
namenjena RAP-u. Izvajati naj bi se začel v roku 4 let. Naslednje leto gredo v ta 
program tiste šole, ki so ga že imele poskusno. Potem se bo pa določilo, kako in kdaj 
bo drugje. V prihajajočem šolskem letu zato na naši šoli še ne bo sprememb, lahko pa 
bo do njih prišlo v šolskem letu 2025/26.

- G. Verbič se je na koncu zahvalil za potrpljenje z njegovimi tematikami, ki so bile vedno, brez 
izjeme, dobronamerne ter v prid otrok, saj se z letošnjim letom poslavlja od sveta staršev. 
Zahvalil se je za sodelovanje tako staršem kot tudi šolskemu vodstvu.

Zaključek

Sestanek je bil zaključen ob 20:25 uri.

Zapis in uskladitev Predsednik sveta staršev
Predsednik s člani sveta staršev in vodstvom šole Robert Koritnik

Priloga 1: Seznam učnih gradiv za šolsko leto 2024/25
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